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Από το υπ’ αριθ. 26/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 527/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναπροσαρμογή ανταποδοτικού τέλους 
για την έκδοση αδειών καταστημάτων 
υγειονομικού ενδιαφέροντος. 

 
       Σήμερα 1 Νοεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 27-10-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα 24 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ.  Πέτκος Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ε.  Λελεκάκης  
4. Μ. Γαβρίδης Ν. Χαμαλής  
5. Κ. Πουλασουχίδης Σ. Γεωργιάδης  
6. K. Aσλάνογλου Π. Πιτούλιας  
7. Α. Δελαβερίδης Α. Ταραλάς Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Γκαβαϊσές Λ. Τσαβδαρίδης Πάρεδροι 
9. Κ.  Βαφείδης Π. Αγαθαγγελίδης -------- 

10. Γ. Ουρσουζίδης    
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης    
12. Α. Κεσίδης    
13. M. Σουμελίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.  518/99 
14. Χ.  Σκουμπόπουλος απόφασης προσήλθε ο κ. Βαφείδης. 
15. Χ. Γεωργιάδης 2) Κατά    τη  συζήτηση    της  υπ’  αριθ. 519/99  απόφασης 
16. Β. Γιαννουλάκης αποχώρησαν  οι  κ.κ. Μ. Ποτουρίδης,   Σ. Παναγιωτίδης, Θ.  
17. Σ.  Παναγιωτίδης Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης. 
18. Θ.  Σιδηρόπουλος 3) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.    528/99  απόφασης 
19. Ε. Σοφιανίδης αποχώρησε ο κ. Γ. Ουρσουζίδης. 
20. Ε. Λευκοπούλου 4) Κατά   τη  συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 530/99   απόφασης 
21. Ι. Ακριβόπουλος προσήλθε ο κ. Μ. Ποτουρίδης. 
22. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
23. Ε. Κουκουρδής  
24. Γ. Μανακούλης  
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε στο 
συμβούλιο ότι: Δεν έχει περιληφθεί μέσα στις αναπροσαρμογές τελών κ.λ.π. η 
αναπροσαρμογή του ανταποδοτικού τέλους για την έγκριση αδειών καταστημάτων 
υγειονομικού ενδιαφέροντος. 

Και ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Σκουμπόπουλος: Δεν είναι επείγον. Δεν υπάρχει καμία προθεσμία. Ας 

συζητηθεί στην επόμενη συνεδρίαση. 
Ακριβόπουλος: Διαδικαστικά. Το θέμα έχει περάσει από την επιτροπή 

οικονομικών; 
Πρόεδρος: Όχι. 
Δήμαρχος: Δεν υπάρχει πρόβλημα να μπει στην επόμενη συνεδρίαση. Αλλά 

πρέπει σιγά – σιγά η Δ.Ε. να κλείσει τον προϋπολογισμό της. Κε πρόεδρε ενδεχόμενα 
θα χρειαστεί να κάνετε συμβούλιο την επόμενη Δευτέρα γιατί αφορά αναπροσαρμογή 
που έχει να γίνει από το 1996. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να συζητηθεί το θέμα στην επόμενη 
συνεδρίαση; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ε. Λευκοπούλου, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να συζητηθεί σήμερα; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 12 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. 
Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Α. 
Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης.  

Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία το θέμα συζητείται σήμερα. 
 Δήμαρχος: Θα εισηγηθώ το θέμα μαζί με τις αναπροσαρμογές που είναι στην 
ημερήσια διάταξη. 
 Σκουμπόπουλος: Διαδικαστικά. Δεν μπορεί έκτακτο θέμα να μπει μαζί με τα 
άλλα. Πρέπει να μιλήσουμε χωριστά γι’ αυτό. 
 Δήμαρχος: Προτείνω να συζητηθούν όλα μαζί ενιαία. 
 Πρόεδρος: Το θέμα θα συζητηθεί μαζί με τις υπόλοιπες αναπροσαρμογές που 
υπάρχουν στην ημερήσια διάταξη. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 Μετά τη συζήτηση των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης για τις 
αναπροσαρμογές των τελών, ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε 
στο συμβούλιο ότι: 
Δήμαρχος: Η αναπροσαρμογή του ανταποδοτικού τέλους αδειών κατ/των 
υγειονομικού ενδιαφέροντος θεσπίστηκε το 1996. Έκτοτε δεν υπήρξε καμιά 
αναπροσαρμογή. Η βάση στην οποία είχε θεσπιστεί  ήταν η προϋπολογιζόμενη τότε 
δαπάνη της υπηρεσίας, που αναγόταν στα 8.000.000 δρχ περίπου ετησίως. Τώρα έχει 
ανέλθει περίπου στα 9.000.000 δρχ. Από το 1996 υπολογίζαμε ότι εκδιδόταν περίπου 
200 άδειες το χρόνο προς 40.000 δρχ. περίπου η κάθε μία. Οι ρυθμοί τώρα είναι 
μικρότεροι. Δεν υπερβαίνουμε τις 150 άδειες το χρόνο. Βέβαια  οι αιτήσεις για 
προεγκρίσεις είναι γύρω στις 50 ετησίως. Έτσι χρειάζεται να γίνει αναπροσαρμογή 
για να καλύψουμε τα 9.000.000 δρχ. ως εξής: 
1) Οι άδειες του πεζοδρομημένου κέντρου ήταν 100.000 δρχ. προτείνω να γίνουν 

120.000 δρχ. 
2) Τα ίδια κατ/τα εκτός των παραπάνω περιοχών, που έχουν μεγαλύτερη εμπορική 

αξία ήταν 60.000 δρχ. προτείνω να γίνει 70.000 δρχ 



3) Τα λοιπά κατ/τα του κέντρου, της Κυριώτισσας και της Μπαρμπούτας εκτός από 
τα μπαρ, τα σνακ-μπαρ κλπ. ήταν 30.000 δρχ. προτείνεται να γίνει 40.000 δρχ. 

4) Τα ίδια κατ/τα εκτός των παραπάνω περιοχών ήταν 20.000 δρχ. να γίνει 25.000 
δρχ. 

5) Τα πολυκαταστήματα κλπ. ήταν 150.000 δρχ να γίνει 300.000 δρχ. 
6) Η χορήγηση άδειας μουσικών οργάνων ήταν 20.000 δρχ. να γίνει 30.000 δρχ. 
7) Για τα βουστάσια η άδεια ήταν 50.000 δρχ. να γίνει 70.000 δρχ. 
8) Για τα ποιμνιοστάσια ήταν 10.000 δρχ. να γίνει 15.000 δρχ. 
9) Για τα γυμναστήρια ήταν 50.000 δρχ. να γίνει 60.000 δρχ 
10) Οι προεγκρίσεις των αδειών να είναι εφάπαξ 15.000 δρχ. 
Πρόεδρος: Ορίστε τοποθετήσεις 
Σκουμπόπουλος: Το θέμα ζήτησα να μην συζητηθεί σήμερα για να συζητηθεί με 
άλλα θέματα που δεν έφερε η διοίκηση ή η υπηρεσία. 
 Κε πρόεδρε γιατί δεν φέρατε κι άλλα θέματα που έχουν σχέση με τέλη, 
δικαιώματα και φόρους όπως ο ΤΑΠ, τα εκτός σχεδίου οικόπεδα κλπ; 
 Το ανταποδοτικό τέλος  για το παράβολο των κατ/των υγειονομικού 
ενδιαφέροντος  είναι παράνομο. Σύμφωνα με τον Ν. 2503/97 αρθ. 11 έπρεπε να 
εκδοθεί μια κοινή υπουργική απόφαση, εκτός αν εκδόθηκε και δεν το γνωρίζει η 
υπηρεσία. Αυτή η υπουργική απόφαση θα καθόριζε το παράβολο και δεν θα το 
καθόριζε το εκάστοτε Δ.Σ.  Παράνομα εφαρμόζουμε δύο χρόνια την απόφαση του 
Δ.Σ που επέβαλλε χαράτσι στους συμπολίτες μας. Το παράβολο που ισχύει και είναι 
νόμιμο είναι 5.000 δρχ. και η υπηρεσία τους επιβάλλει 50 και 60.000 δρχ. 
 Στο εξής υπάρχει αυξημένος κίνδυνος να προσφύγουν κάποιοι και να 
προσβάλλουν την απόφαση του Δ.Σ. 
 Ζητώ την αναβολή του θέματος και να διευκρινιστεί αν εκδόθηκε η υπουργική 
απόφαση που μπορεί να ορίζει άλλο παράβολο. 
Δήμαρχος: Υπάρχει νομολογία της επιτροπής του άρθρου 18 που έκρινε σύννομες τις 
αποφάσεις. 
Σκουμπόπουλος: Δεν υπάρχει καμία νομολογία. Παράβολο είναι κι ας βαφτίστηκε 
ανταποδοτικό τέλος. Αλίμονο αν μια δραστηριότητα του Δήμου είναι ανταποδοτικό 
τέλος. Τότε όλες οι δραστηριότητες της υπηρεσίας θα ήταν ανταποδοτικές. 
 Αυτή ήταν και η θέση μου ως Διευθυντής, αυτή είναι και η θέση μου ως 
σύμβουλος. Είναι παράνομη η απόφαση και ζητώ ν' αναβληθεί ή να μην την 
ψηφίσετε. 
Πουλασουχίδης: Η αρμοδιότητα αυτή μεταβιβάστηκε στους ΟΤΑ το 1997. Ο Δήμος 
Βέροιας αναγκάστηκε να προβλέψει γραφείο αδειών κατ/των υγειονομικού 
ενδιαφέροντος, να το στελεχώσει με προσωπικό το οποίο καθημερινά ασχολείται μ' 
αυτό το αντικείμενο. Η αρμοδιότητα αυτή μεταβιβάστηκε από την κεντρική εξουσία 
αλλά δεν μεταβιβάστηκαν οι πόροι για να καλυφθεί αυτή η αρμοδιότητα. 
 Εγώ προσωπικά δεσμεύομαι να φέρω θέμα στο Δ.Σ. για να διορθωθεί ένα 
σφάλμα που έγινε στον ΟΕΥ. Αυτό το γραφείο αν δεν γίνει τμήμα, θα πρέπει 
τουλάχιστον να γίνει αυτοτελές γραφείο γιατί έχει ν' αντιμετωπίσει ένα πολύ 
σημαντικό αντικείμενο αλλά έχει και μεγάλο φόρτο εργασίας. 
 Βέβαια το κόστος αυτό πρέπει να καλυφθεί απ' αυτούς που το απολαμβάνουν 
και θα πρέπει να έχει αναλογική κατανομή ανάλογα με την σύνθεση ή την 
πολυπλοκότητα του φακέλου. Μην ξεχνάτε ότι στο πεζοδρομημένο κέντρο υπάρχουν 
διάφορα προβλήματα που πρέπει να εξεταστούν και ν' αντιμετωπιστούν. 
 Οφείλουμε να μεταβιβάσουμε τη δαπάνη του υπαλλήλου αυτού σ' αυτούς που 
απολαμβάνουν την υπηρεσία. 



 Πιστεύω ότι ορθά προβλέφθηκε το παράβολο αυτό γιατί η κεντρική εξουσία 
αποφεύγει να εκδώσει σχετική υπουργική απόφαση. Βέβαια με ποια κριτήρια θα το 
κάνει η κεντρική εξουσία για το Δήμο Βέροιας και όχι εμείς; 
 Η επιτροπή του άρθρου 18 εξέτασε τις προσφυγές των ενδιαφερομένων και 
τις απέρριψε. Έχει δημιουργηθεί νομολογία κι έχουν κριθεί νόμιμες οι αποφάσεις των 
Δ.Σ. που επέβαλλαν αυτό το τέλος. Νομίζω ότι το τέλος  αυτό έχει νομιμοποιηθεί και 
ορθά επιβάλλεται. Ορθά αυξάνεται γιατί αν υπολογίσουμε τις αυξήσεις που 
καταβλήθηκαν στο προσωπικό είμαστε πολύ κάτω από την προτεινόμενη 
αναπροσαρμογή 
Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Σκουμπόπουλος.: Δεν είναι νομολογία η επιτροπή του άρθρου 18. Υπάρχουν και 
όργανα παραπάνω που απορρίπτουν κάποιες αποφάσεις της επιτροπής του αρθ. 18. 
Πάρτε πίσω το θέμα. Να πιέσουμε την Υπουργό Εσ/κων   να εκδώσει την απόφαση 
για να είμαστε νόμιμοι. Αν θέλετε να μιλάμε για διοικητική και οικονομική 
αυτοτέλεια, εμείς θα είμαστε διεκδικητικοί. Ας ζητήσουμε τους παράνομα 
παρακρατηθέντα πόρους που έχει να μας δώσει το Υπ. Εσ/κων. Αν μπλέξουμε και 
εκδίδουμε κάθε φορά απόφαση για επιβολή τέλους, τότε για όλα τα έγγραφα του 
Δήμου θα πρέπει να επιβάλλουμε ανταποδοτικό τέλος. 
Πουλασουχίδης: Βέβαια   η επιτροπή του άρθρου  18 δεν δημιουργεί νομολογία. 
Δημιουργεί όμως νομολογία η απόφαση της επιτροπής του άρθρου 18 που είτε δεν 
προσβάλλεται στα υπερκείμενα όργανα είτε προσβάλλεται κι απορρίπτεται. 

Σας πληροφορώ ότι ουκ ολίγες αποφάσεις της επιτροπής του αρθ. 18  και του 
προϊσταμένου υπουργού, έχουν εκδοθεί κι έχουν δικαιώσει όλους τους Δήμους. Θα 
θυμάστε ότι δεν ήμασταν εμείς οι πρώτοι διδάξαντες σ' αυτό το ανταποδοτικό τέλος 
και το εφαρμόσαμε γιατί πειστήκαμε  ότι αυτοί που το εφαρμόσανε κριθήκανε ότι 
νομίμως ενέργησαν. Μην γυρνάμε σε θέματα που έχουν λυθεί.  Μακάρι να εκδοθεί  
απόφαση του Υπουργείου Εσωτερικών  και να  λύσει το θέμα. Αν εκδοθεί αυτή η 
απόφαση, δεν θα επιμείνουμε στην απόφαση του Δ.Σ. Αλλά μέχρι τότε τι θα πούμε : 
ότι δεν κάνουμε τίποτα και περιμένουμε να εκδοθεί η απόφαση; Η Υπ. Εσ/κων  
γνωρίζει καλύτερα το κόστος λειτουργίας αυτή της υπηρεσίας του Δήμου Βέροιας και 
δεν το γνωρίζει το Δ.Σ.;  
Δήμαρχος; Είναι ακριβώς όπως τα είπε ο κ. Πουλασουχίδης. Δεν υπάρχει πια ούτε 
νομικό πρόβλημα ούτε πολιτικό ζήτημα. Αυτά τα κατ/τα πότε δεν δημιούργησαν 
κανένα ζήτημα. Από το 1996, γίνεται μία αναπροσαρμογή το 2000. Αν βάλετε από 
2% που έτρεχε ο πληθωρισμός όλα αυτά τα χρόνια είναι αυτή η αύξηση που 
εισηγείται η υπηρεσία. 
Σκουμπόπουλος: Ζήτησα αναβολή και δεν έγινε δεκτή.  Προτείνω κατάργηση του 
τέλους γιατί δεν προβλέπεται από πουθενά. 
 Πρόεδρος: Ποιοι ψηφίζουν την πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Ε. Λευκοπούλου, Ι. 
Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής.  
 Πρόεδρος: Ποιοι ψηφίζουν την πρόταση του Δημάρχου; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. 
Δελαβερίδης, Κ. Γκαβαισές, Κ. Βαφείδης, Γ. Ουρσουζίδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Α. 
Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης, Γ. Μανακούλης. 



 
Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την με αριθ. 239/96 προγενέστερη απόφασή του, όπως αυτή τροπ/θηκε με την 
αριθ. 335/96 όμοια, με τις οποίες θεσπίστηκε ανταποδοτικό τέλος για την έκδοση 
αδειών καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος. 
2.- Την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου. 
3.- Την ανάγκη αναπροσαρμογής του ανταποδοτικού τέλους για την έκδοση αδειών 
καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος, προκειμένου ν’ αντιμετωπίσει ο Δήμος 
τις αυξημένες δαπάνες λειτουργίας του. 
4.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου.  
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 25 του ν. 1828/89. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την αναπροσαρμογή του ανταποδοτικού τέλους για την έκδοση 
αδειών καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος ως εξής: 
Ι) Για τη χορήγηση άδειας ίδρυσης και λειτουργίας σε: 
1.α) Μπαρ – Καφετέριες, σνακ – μπαρ (FAST FOOD), ζαχαροπλαστεία, κ.λ.π. στις 
περιοχές του κέντρου, της Κυριώτισσας και της Μπαρμπούτας (όπως αυτές 
περιγράφονται στον κανονισμό χορήγησης αδειών και λειτουργίας πεζοδρόμων) από 
100.000 σε 120.000 δρχ. 
β) Στα ίδια καταστήματα εκτός των πιο πάνω περιοχών ποσό από 60.000 σε 70.000 
δρχ. 
2.α) Λοιπά καταστήματα στις περιοχές του κέντρου, της Κυριώτισσας και της 
Μπαρμπούτας από 30.000 σε 40.000 δρχ. 
β) Στα ίδια καταστήματα εκτός των πιο πάνω περιοχών από 20.000 σε 25.000 δρχ. 
3. Πολυκαταστήματα, σούπερ – μάρκετ, κέντρα διασκέδασης κ.λ.π. από 150.000 σε 
300.000 δρχ. 
4. Σε βουστάσια κ.λ.π. από 50.000 σε 70.000 δρχ. 
5. Σε ποιμνιοστάσια κ.λ.π. από 10.000 σε 15.000 δρχ. 
6. Σε γυμναστήρια κ.λ.π. από 50.000 σε 60.000 δρχ. 
ΙΙ) Για τη χορήγηση άδειας λειτουργίας μουσικών οργάνων από 20.000 σε 30.000 
δρχ. άπαξ ετησίως. 
ΙΙΙ) Εγκρίνει τη θέσπιση ανταποδοτικού τέλους για την προέγκριση άδειας ίδρυσης 
και λειτουργίας καταστήματος ποσού 15.000 δρχ. εφάπαξ. 

Η ισχύς της παρούσας αρχίζει από 1-1-2000. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   527 / 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Ε.  Σοφιανίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Βαφείδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Γ. Ουρσουζίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Ι. Τριανταφυλλίδης Ε. Κουκουρδής 
 Α.  Κεσίδης Γ.  Μανακούλης 
 Μ. Σουμελίδης   
     
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. ΜΟΥΤΣΙΟΠΟΥΛΟΣ  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12-11-1999 

Ο ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗΣ ΔΗΜΑΡΧΟΥ 
 
 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 
 

  
 


